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Interpelacja w sprawie podjęcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 
mieszkańców dzielnicy Dziesiąta w Lublinie, a dotycząca wprowadzenia jasno 
określonych zasad poruszania się po całym niżej opisanym terenie miasta poprzez 
wprowadzenie/ uzupełnienie oznakowania.

.W  nawiązaniu  do  docierających  do  mnie  wniosków  mieszkańców,  osób
poruszających się po tym obszarze, a także członków Rady Dzielnicy, wnoszę do Pana
Prezydenta  o  wprowadzenie  jasno  określonych  zasad  poruszania  się  po  całym  niżej
opisanym terenie miasta poprzez wprowadzenie/ uzupełnienie oznakowania.
Omawiane ulice a zwłaszcza ich skrzyżowania położone są pomiędzy ulicami Głuską - 
Kunickiego - Mickiewicza i rzeką Czerniejówką. Część skrzyżowań w tym obszarze ma 
określone pierwszeństwo, część takowego oznakowania nie posiada. Problem dotyczy 
zwłaszcza odcinka ulicy Nadrzecznej który w ostatnich latach został zmodernizowany 
poprzez ułożenie dywanika bitumicznego i skrzyżowań ulic poprzecznych do niej.
W celu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego proszę o wprowadzenie, w 
porozumieniu z Radą Dzielnicy, jednolitych zasad pierwszeństwa na wszystkich 
skrzyżowaniach, lub w szczególnych przypadkach poszczególnych skrzyżowań 
oznakowanie stosownymi znakami określającymi pierwszeństwo. 
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